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SPRAWOZDANIE

z prac Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej
W

Sępólnie Krajeńskim za 2021r.

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w 2021 r. odbyła 14 posiedzeń, w
tym 7 posiedzeń w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID -19.

1. Komisja zapoznała się z informacją w zakresie funkcjonowania systemu gospodarowania
odpadami komunalnymi oraz dokonała analizy budowy kolektorów ściekowych i wodociągów
za 2020r. Komisja ponadto wytypowała drogi do opracowania dokumentacji, a także
opracowała sprawozdanie ze swoich prac za 2020r;

2. W miesiącu lutym Komisja zapoznała się z informac?ją w zakresie wapnowania gleb oraz
rozdysponowała tłuczeń na 2021 r. ;

3. W miesiącu marcu Komisja zapoznała się z informacją w zakresie bieżącej działalności Izby
Rolniczej oraz Gminnej Spółki Wodnej;

4. W miesiącu kwietniu Komisja zapoznała się z informacją w sprawie dokumentacji
projektowych na budowę/przebudowę/remont dróg gminnych oraz zaopiniowała możliwość
utworzenia Budżetu Obywatelskiego w 2022r.;

5. W miesiącu maju Komisja zapoznała się z informacją w zakresie stanu czystości jezior oraz
wyposażenia miej sc wypoczynkowych w infrastrukturę sanitarną oraz informacj ą z działalności
Oddziału Ośrodka Doradztwa Rolniczego. Komisja ponadto omówiła funkcjonowanie systemu
gospodarowania odpadami komunalnymi oraz zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu
gminy za 2020r. oraz raport o stanie gminy za 2020r.;

6. W miesiącu czerwcu Komisja zapoznała się z informacją w zakresie funkcj onowania rolnictwa
i leśnictwa na terenie gminy oraz zaopiniowała wniosek o przyznanie Nagrody Świętego
Wawrzyńca, a także wniosek o dofinansowanie budowy sal gimnastycznych na terenach
wiej skich;

7. W miesiącu lipcu Komisja omówiła sprawy związaiie z ASF oraz uzgodniła treść apelu do
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi;

8. W miesiącu sierpniu Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu Gminy za I
półrocze 2021r. oraz omówiła sprawy związane z bieżącymi pracami żniwnymi. Komisja
ponadto zapoznała się z prepozycjami remontów dróg gminnych do dofinansowania ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w edycji 2021., a także zaopiniowała wniosek
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o dofinansowanie kosztów naprawy sieci kanalizacji deszczowej w Skarpie oraz wniosek o
wykup lokalu użytkowego przy świetlicy Wiejskiej w Skarpie;

9. W miesiącu wrześniu Komisja przyjęła do wiadomości informację w zakresie bieżącej
działalności Gminnej Spółki Wodnej oraz informację w sprawie uwarunkowań do uzyskania
dopłat oraz w zakresie opłacalności produkcji rolnej. Komisja ponadto zaopiniowała wnioski o
budowę drogi gminnej dojazdowej do domów zamieszkania we Włościbórku oraz o wykonanie
dokumentacji i budowę drogi asfaltowej w Trzcianach;

10. W miesiącu październiku Komisja zapoznała się z informacją w zakresie rozdysponowania
tłucznia za 2021r. oraz informacją w sprawie zmiany częstotliwości wywozu odpadów
komunalnych z obszarów wiejskich;

11. W miesiącu listopadzie Komisja wydała opinię w sprawie stawek podatków lokalnych na
2022r.:
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12. W miesiącu grudniu Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu gminy na 2022r.,
wydała opiiiię w sprawie wniosku o budowę drogi Włościbórz - Włościbórek - Trzciany oraz
opracowała swój plan pracy na 2022r.

Nadmienić należy, że posiedzenia Komisji odbywały się przy uczestnictwie i czynnej współpracy
z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Urzędu Miejskiego,

Szczegółowe ustalenia w w/w sprawach zawarte są w protokołach z posiedzeń Komisji.

Przewodnicząca Komisji
Lucyna Pająk
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